
ARKITEKTURSEKTIONEN THS
-2023

Styrelseråd
13-12-2023

Plats: A415
Fika: -

Närvarande: Vincent, Evelyne, Anna, Jennifer, Samuel, Linn, Klara, Sofia

1. Mötet öppnas kl. 12:08
2. Fika samkväm

3. Runda
Klara: inte gjort så mycket, haft ekonomiråd, ska bokföra, revisorernas insikt ska tas tag i
UJ, leta efter utställningshallar
Evelyne: inte gjort nånting, nämnderna jobbar litegrann - har möten och planerar till
framtiden
Anna: har fått svar ang. förråd, bästa valet: 17kvm ~30000kr/år, ska fråga om den är
aktuell fortfarande
Jennifer: Inte gjort så mycket, gått in på mailen och ska skriva kvartalmail
Samuel: fått svar från THS och skickat information till Aron, pratat med internationella
studenter
Linn: Varit till Finland, planerat punch-lunch, ringt och bråkat, varit aktiv på ark-styrets
instagram
Sofia: Jobbar på, knät läker
Vincent: Varit till Finland, möte med AB skolan redovisat vad skolan gjort med våra
pengar, Malin vill ha mottagning till internationella skolan, studiebevakning kan inkludera
master, internationella och ljusdesign studenter, använda canvas mer aktivt,
studienämnds-fika, internationella nämnden kan fundera kring hur man kan inkludera
internationella studenter mer

4. Uppföljning från senaste mötet
BJ:

- förråd, nästan KLART!
- excellence, har inte svarat på mail men kan lägga på lite
- räkning på budget, ska ha möte på fredag
- talmans policy, bli klart innan SM
- IDAs policy, bli klart innan SM
- skalan policy, bli klart innan SM
- göra enklare för revisorer, Klara löser
- SM guide, inte jätte brådskande
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- Policys till poster,
- Festeriet/ A-barekonomisk redovisning, på-G
- Välkomst guider, kan ha styrelsekväll 17/12
- Friskvårdsbidrag, KLART!
- Styrelse Tröjor,
5. Övrigt

Styrelsen borde ha ett eget märke
6. Mötet avslutas kl. 12:49


